
PROTOKÓŁ NR 5/2015 
Z OBRAD V SESJI RADY  GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 25 LUTEGO 2015 ROKU 
 
 
W obradach udział wzięli : 
 
- radni zgodnie z zalączoną listą obecności  
- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 
- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 
- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  
- Dyrektorzy szkół gminnych  
- Dyrektorzy jednostek organizacyjnych w gminie Sochaczew 
 
 
Porządek obrad  w załączeniu do protokołu. 
 
AD. 1 
Obrady V Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Sochaczew 
Pan Czesław Ćwikliński  
W obradach wzięło udział 15 radnych , co stanowi quorum . 
 
AD. 2 
Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad V sesji i zaproponował 
rozszerzenie porządku obrad o wprowadzenie dodatkowego punktu dotyczącego podjęcia 
uchwały w sprawie zmiany inkasentów podatku . 
Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie  
 
AD. 3 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Alkoholizmowi przedstawiła Pani Wiesława Dałkiewicz  
 
- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 15  radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/20/2015 w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
gminie Sochaczew w 2015 roku . 
 
AD. 4 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Sekretarz Gminy o przedstawienie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie działki w Kuznocinie pod drogę gminną . 
 
- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 15 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
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WNIOSEK  
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/21/2015 w sprawie 
wyrażenia zgody na przejęcie działki w Kuznocinie pod drogę gminą . 
 
AD. 5 
 Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie przejęcia 
działki w Altance pod drogę gminną  
 
- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 15 radnych  
- za podjęciem uchwały glosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK 
 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/22/2015 w sprawie 
wyrażenia zgody na  przejęcie działki w Altance pod drogę gminną . 
 
AD. 6 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Pana Florczaka Grzegorza o 
przedstawienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew dla fragmentu wsi Kąty, 
Rozlazłów , Bronisławy  
 
-  w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 15 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/23/2015 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Sochaczew dla fragmentu wsi Rozlazłów , Kąty , Bronisławy  
 
 
AD. 7 
 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew dla fragmentu wsi Nowe Mostki 
przedstawił Pan Grzegorz Florczak 
 
- w glosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udzial 15 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/24/2015 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Sochaczew dla fragmentu wsi Nowe Mostki . 
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AD. 8 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy Sochaczew poprosił Pana Florczaka o przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew dla fragmentu wsi Jeżówka. 
 
Pan Florczak wyjaśnił , że tereny w Jeżówce zmieniane są pod inwestycję-  budowę 
elektrowni wiatrowej , a zmiana planu to proces wieloetapowy , gdzie plan wykładany jest do 
wglądu i nie wiadomo , czy nie zostanie gdzieś przyblokowany .  
Pan Florczak poinformował , że firma uzyskała pozytywną opinię środowiskową  
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przystąpienie do dyskusji  
 
Pan Sitarski zapytał jak powierzchnia będzie zmieniana pod budowę elektrowni wiatrowej 
 
Pan Florczak wyjaśnił , że dokładnie nie pamięta , ale  wiatrak ma promień około 500 m. i 
zmianie musi ulec powierzchnia , na którą mógłby oddziaływać . Oddziaływanie , to tzw . 
Izofony , które wykraczają poza nasz teren gminy . 
 
Pan Misiak zapytał , czy nie będzie to zagrażało mieszkańcom 
 
Pan Florczak wyjaśnił , że oddziaływanie  badane jest na etapie wydawania decyzji 
środowiskowej  
Pan Grzegorz Florczak stwierdził , że telefon komórkowy noszony w kieszeni ma gorsze 
oddziaływanie niż wiatrak , ultradźwięki sa uciążliwe , ale od tego nie da się odejść .podobno 
ultradźwięki są słyszalne oddalając się od wiatraka , ale w terenach zabudowy  mieszkaniowej 
hałas jest ograniczony do 45 decybeli . 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że tą uchwałę można podjąć , ale aby prze to 
nie narazić Wójta Gminy i rady na pomówienia,że nie wzięto pod uwagę opinii mieszkańców 
Pan przewodniczący stwierdził , że taka decyzja powinna być poprzedzona szerokimi 
konsultacjami i dopiero wtedy , gdy nie będzie sprzeciwu to taką uchwałę można podjąć . 
Pan Przewodniczący stwierdzil , że rada jest po to , aby pracować dla społeczeństwa 
 
O udzielenie głosu poprosił sołtys Jeżówki Pan Paweł Gałaj i poprosił o nie podejmowanie tej 
uchwały , bo on postara się   przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami , postawienie 
jednego wiatraka nie jest estetyczne , a tam jest taki teren , gdzie kiedyś mogłyby powstać 
działki budowlane . 
 
Pan Florczak stwierdził , że konsultacje były prowadzone na etapie wydawania decyzji 
środowiskowej   , natomiast na etapie podjęcia uchwały  nie są wymagane ,  bo po podjęciu 
uchwały o zmianie planu , zawiadamiani są o tym właściciele sąsiednich działek i oni mogą 
składać uwagi do planu na piśmie . oddziaływanie elektrowni wiatrowej idzie w kierunku 
Roztropnej i Kościelnej Góry  
 
Pani Krajewska Magdalena złożyła wniosek formalny o nie podejmowanie uchwały na 
dzisiejszej sesji i odłożenie tego do czasu przeprowadzenia konsultacji społecznych .  
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Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że nie wie jak te konsultacje społeczne na 
etapie wydawania decyzji środowiskowej były prowadzone skoro sołtys z tej wsi i radna z 
tego terenu nic o nich nie wiedzieli . 
Pan Przewodniczący poprosił radnych o przystąpienie do przegłosowania wniosku Pani 
Krajewskiej . 
 
- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie przyjęła wniosek Pani Magdaleny Krajewskiej o 
odłożenie rozpatrzenia uchwały w sprawie zmiany terenu pod budowę elektrowni 
wiatrowej do czasu przeprowadzenia konsultacji społecznych . 
 
AD. 9 
Projekt uchwały w sprawie zmiany inkasentów podatku przedstawiła Pani Barbara Sadowska 
i wyjaśniła , że zmiana podyktowana jest zmianą sołtysów  
 
- w glosowaniu wzięło udział 15 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/25/2015 w sprawie zmiany 
uchwały nr XXXV/164/2013 dotyczącej inkasa podatku od nieruchomości , rolnego i 
leśnego . 
 
AD. 10  
 
Protokół z IV Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  
 
 
AD 11 
 
W sprawach różnych głos zabrali : 
 
Pan Krakowiak zapytał , czy podpisane jest porozumienie z MZK 
 
Pan Wojda poinformował , że najważniejszym odcinkiem drogi do remontu to odcinek drogi  
Kąty-Bronisławy . Zagrożeniem dla dzieci są wałęsające się psy i należałoby wpłynąć na 
właścicieli , aby  je zamykali . 
 
Pan Paweł Gałąj zgłosił potrzebę uregulowania ustawienia znaków drogowych , bo  znak 
teren zabudowany ustawiony jest dalej niż tabliczka z nazwą miejscowości i mieszkaniec 
idący do domu zapłacił mandat , bo na tym odcinku pomiędzy znakiem z napisem 
miejscowości , a znakiem - teren zabudowany nie miał kamizelki odblaskowej  . 
 
Pan Sitarski stwierdził , ze trzeba oznakować nasze miejscowości znakami – teren 
zabudowany , bo idąc do sąsiada można będzie zapłacić mandat  
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Pani Offerczak  poinformowała , że na odcinku pomiędzy szpitalem , a cmentarzem na 
Bronisławach jest duży ruch – jeżdżą tam karetki autobusy , a droga jest w fatalnym stanie .  
Pani Offrczak zapytała , kto uzupełnia ubytki powstające na tej drodze , bo po załataniu jest to 
natychmiast wypłukiwane i dziury są od nowa  . 
 
Pani Kołodziejska Barbara , że we Władysławowie jest bardzo niebezpieczny wyjazd , bo 
barierki są na wysokości widoczności z samochodu i dochodzi tam często do niebezpiecznych 
wypadków 
 
Pani Górecka Hanna zwróciła się prośbą o uporządkowanie numeracji na Lubiejewie np. 
poprzez ustawienie tabliczek informujących o numerach domów , ustawienie tabliczki z 
nazwą Lubiejew od strony Kątów , bo nie wiadomo , gdzie się zaczyna sołectwo , zrobienie 
oświetlenia od Państwa Blasiak do krzyżówek. Nie ma oświetlenia przy dwóch domach jadąc 
w kierunku Rybna  
 
Pan Zieliński Sławomir zgłosił , że asfalt w Żukowie za szkoła , gdzie jest pętla autobusowa 
jest w takim stanie , że niedługo zniknie jak na Lubiejewie . 
 
Pani Pastuszko poinformowała , że na Sielicach jadąc od Bielic do Mikołajewa w kierunku 
lotniska mieszka jeden mieszkaniec do którego nie da się dojechać , bo droga jest tam w tak 
złym stanie . 
 
Pani Malik Agnieszka zapyatłą , czy było coś robione w sprawie ekranów zasłaniających 
widoczność przy włączaniu się na obwodnicę , i czy nowi  sołtysi dostaną tablice , bo do 
poprzedniego sołtysa w Bronisławach nie można było trafić  na wybory sołeckie . 
 
Pan Misiak poinformował , ze droga koło Pana Kisiołka jest bardzo popękana i trzeba coś w 
tej sprawie zrobić  
 
Pan Krakowiak zaproponował , aby na sesji Pan Wójt i Kierownicy jednostek składali 
sprawozdanie realizacji zgłaszanych wniosków . 
 
Pani Borek zapytała , czy istnieje możliwość założenia lamp przy drodze powiatowej , która 
była poszerzana  , jest to odcinek około 600m.   
Pani Borek poinformowała , że pobocza drogi przez Zosin sa bardzo zniszczone  
 
Pani Offerczak Józefa zgłosiła , że droga gruntowa na osiedlu Rengwalskiego jest bardzo 
zniszczona , jest nierówna i są powybijane dziury . Jest to tam , gdzie jest firma 
Kobiereckiego . 
 
Pan Tomasz Nagłowski zwrócił uwagę , że na czerwonce był problem z wodociągiem , 
strażacy odkręcili zasuwę , ale woda nie poleciała . :Pan Nagłowski zapytał , kto konserwuje 
te wodociągi ? 
 
Pan Wojda poinformowała , że droga na Bronisławach jest zniszczona i została podorana  
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że w tym roku nie uda się tego wszystkiego 
zrobic , bo to co można , to zostało zapisane w budżecie na 2015 rok 
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Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  
- Poprosił sołtysów , aby zgłaszali się ze wszystkimi problemami , które będzie starał się 
rozwiązywać  
- za drogi powiatowe i wojewódzkie odpowiadają tamte Zarządy Dróg  
- odnośnie MZK to rozmowy trwają  i chyba rozstrzygnie się to pod koniec lutego lub na 
początku marca .Myślę , że do porozumienia dojdzie  
- Myślę , że droga Altanka- Bronisławy  jest bardzo ciekawym ciągiem komunikacyjnym , w 
poprzedniej kadencji przygotowaliśmy wniosek o wspólna realizację drogi z gminą 
Młodzieszyn  . Wniosek o wspólna realizację drogi do Janowa jest na liście rezerwowej . 
- większość wałęsających się psów ma właścicieli , jeśli ktoś stwierdzi , ze ten pies jest 
groźny , to proszę to zgłosić  
- obwodnica to droga krajowa i na tej drodze my nic nie możemy zrobić , walczymy z 
wjazdem na obwodnicę w Adżarowie , ale n ie wiem , czy uda się cos zrobić  
- numeracja domów zajmuje się Pani Szlaga Iwona , ale uporządkowanie numeracji pociągnie 
za sobą wymianę dokumentów . 
- znak z nazwą wsi Lubiejew ustawimy  
- w Żukowie , to droga powiatowa i na tej drodze powiat planuje coś zrobić  
Pan Wójt poprosił sołtysów i radnych o to , by zwracali uwagę na to by nie niszczono tych 
dróg  
 
AD. 12 
 
Obrady V Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 12.00  
 
 
 
 
    Protokółowała  
 
Wiesława Dałkiewicz 
 
  


